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Onderwerp:	  GFT-‐beleid	  en	  compost	  	  
	  
	  

Den	  Haag,	  27	  maart	  2017	  
	  
Geachte	  voorzitter,	  	  
	  
25	  maart	  jongstleden	  was	  het	  ‘landelijke	  compostdag’.	  Naar	  aanleiding	  hiervan	  heeft	  GroenLinks	  een	  
bezoek	  gebracht	  aan	  het	  Haagse	  initiatief	  De	  Compostbakkers.	  Mede	  uit	  dit	  bezoek	  merken	  wij	  dat	  er	  
vanuit	  de	  stad	  meer	  behoefte	  is	  aan	  het	  scheiden	  van	  afval	  en	  het	  kunnen	  composteren	  dan	  er	  nu	  
door	  de	  gemeente	  mogelijk	  wordt	  gemaakt.	  Ook	  wordt	  er	  aangeven	  dat	  deze	  behoefte	  is	  
toegenomen	  na	  dat	  de	  gemeente	  Den	  Haag	  in	  2013	  gestopt	  is	  met	  het	  ophalen	  van	  GFT-‐afval	  in	  	  
grote	  delen	  van	  de	  stad.	  
Op	  de	  website	  van	  de	  gemeente	  Den	  Haag	  is	  er	  echter	  niet	  voldoende	  informatie	  over	  wat	  bewoners	  
wél	  kunnen	  doen	  met	  hun	  GFT	  en	  compost,	  indien	  het	  niet	  meer	  opgehaald	  wordt.	  GroenLinks	  vindt	  
het	  belangrijk	  dat	  mensen	  gestimuleerd	  worden	  om	  hun	  afval	  scheiden	  en	  dat	  er	  mogelijkheden	  zijn	  
een	  om	  bijdrage	  te	  kunnen	  leveren	  aan	  stadslandbouw	  door	  middel	  van	  composteren.	  Daarnaast	  is	  
GroenLinks	  van	  mening	  dat	  het	  scheiden	  van	  afval	  en	  het	  composteren	  van	  het	  GFT-‐afval	  belangrijk	  is	  
om	  grondstoffen	  in	  de	  stad	  te	  houden,	  voor	  het	  stimuleren	  van	  de	  circulaire	  economie	  en	  behoud	  
van	  de	  bodemvruchtbaarheid.	  GroenLinks	  is	  dan	  ook	  van	  mening	  dat	  het	  aanbieden	  van	  informatie	  
over	  wat	  men	  kan	  doen	  met	  hun	  GFT-‐afval	  voorziet	  in	  een	  behoefte	  en	  kan	  bijdragen	  aan	  een	  
toename	  in	  afvalscheiding	  door	  burgers	  en	  een	  grotere	  betrokkenheid	  bij	  stadslandbouw	  en	  het	  
milieu.	  	  
	  
Daarom	  stelt	  GroenLinks,	  onder	  vermelding	  van	  artikel	  30	  van	  het	  reglement	  van	  orde,	  de	  volgende	  
vragen:	  
	  

1. Is	  het	  college	  het	  met	  GroenLinks	  eens	  dat	  composteren	  belangrijk	  is	  voor	  de	  circulaire	  
economie	  van	  de	  stad,	  het	  behoud	  van	  bodemvruchtbaarheid,	  een	  stimulans	  kan	  zijn	  voor	  
stadslandbouw	  en	  bijdraagt	  aan	  het	  bewust	  omgaan	  met	  het	  milieu?	  Graag	  een	  toelichting.	  

2. Is	  het	  college	  het	  met	  GroenLinks	  eens	  dat	  het	  duidelijk	  verstrekken	  van	  informatie	  over	  
composteren	  en	  het	  faciliteren	  van	  de	  mogelijkheden	  belangrijk	  is	  voor	  het	  stimuleren	  van	  
composteren	  door	  bewoners?	  Graag	  een	  toelichting.	  	  

3. Op	  welke	  wijze	  stimuleert	  en	  faciliteert	  de	  gemeente	  op	  dit	  moment	  het	  scheiden	  van	  afval	  
door	  huishoudens	  en	  mogelijkheden	  om	  thuis	  of	  in	  de	  omgeving	  te	  composteren	  (vooral	  
gericht	  op	  wijken	  waar	  geen	  GFT-‐afval	  wordt	  ingezameld)?	  Graag	  een	  toelichting.	  	  

4. Op	  dit	  moment	  is	  het	  voor	  bewoners	  lastig	  uit	  te	  vinden	  waar	  zij	  hun	  GFT-‐afval	  heen	  kunnen	  
brengen	  op	  het	  moment	  dat	  het	  niet	  meer	  wordt	  opgehaald	  in	  hun	  wijk.	  Op	  de	  website	  van	  
de	  gemeente	  is	  hierover	  niets	  te	  lezen.	  Dat	  terwijl	  er	  onder	  andere	  bij	  14	  buurt-‐	  en	  
wijktuinen	  GFT-‐afval	  ingeleverd	  kan	  worden.	  Is	  het	  college	  het	  met	  GroenLinks	  eens	  dat	  de	  
informatie	  rond	  het	  scheiden	  van	  afval	  en	  wegbrengen	  van	  GFT-‐afval	  op	  de	  gemeente	  
website	  onduidelijk	  is?	  Graag	  een	  toelichting	  

5. Is	  het	  college	  bereid	  om	  de	  informatie	  op	  de	  gemeentelijke	  website	  aan	  te	  passen	  en	  aan	  te	  
vullen	  met	  informatie	  over	  thuis	  composteren,	  het	  wegbrengen	  van	  GFT-‐afval	  en	  plekken	  in	  
de	  stad	  waar	  gecomposteerd	  wordt?	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  Graag	  een	  toelichting.	  	  

6. Is	  het	  college	  bereid	  zich	  in	  te	  spannen	  om	  samen	  met	  de	  al	  bestaande	  initiatieven	  meer	  
composteerprojecten	  waar	  buurtbewoners	  hun	  GFT	  naar	  toe	  kunnen	  brengen,	  zoals	  die	  van	  
de	  Compostbakkers,	  te	  faciliteren	  in	  Den	  Haag	  (Zoals	  bijvoorbeeld	  bij	  de	  gemeentelijke	  



stadsboerderijen,	  volkstuinen	  en	  buurttuinen)?	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  Zo	  ja,	  op	  welke	  
plekken?	  Graag	  een	  toelichting.	  

7. Is	  het	  college	  bereid	  om	  ook	  het	  thuiscomposteren	  te	  bevorderen,	  bijvoorbeeld	  door	  het	  
gebruik	  van	  compostvaten	  te	  stimuleren?	  Zo	  ja,	  hoe	  dan?	  Graag	  een	  toelichting.	  	  

8. De	  gemeente	  Amsterdam	  is	  begonnen	  met	  een	  pilot	  met	  ondergrondse	  compost-‐containers	  
waar	  GFT-‐afval	  wordt	  omgezet	  in	  compost.	  De	  bewoners	  reageren	  positief	  op	  deze	  
ontwikkeling*.	  Is	  het	  college	  bereid	  om	  ook	  in	  Den	  Haag	  een	  pilot	  te	  beginnen	  met	  
ondergrondse	  compost-‐containers	  	  in	  de	  wijken	  waar	  GFT-‐afval	  niet	  meer	  wordt	  opgehaald?	  
Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  Graag	  een	  toelichting.	  	  
	  

	  
Arjen	  Kapteijns	  
GroenLinks	  

	  
*http://www.parool.nl/amsterdam/pilot-‐in-‐oost-‐wormen-‐verwerken-‐afval-‐tot-‐compost~a4380235/	  
	  


